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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ann Linde (S)

2016/17:665 Handelsavtalet mellan EU och Kanada (CETA)

Sverige är ett land som är beroende av handel. Nyttan av handel och i synnerhet 
frihandel för företag och jobb i Sverige kan inte nog understrykas.

Handelsavtalet mellan Europa och Kanada, kallat CETA, är ett av de avtal som 
det arbetades allra mest med under förra året. I slutet av året kunde också EU-
länderna enas om att säga ja till avtalet. Därefter har arbetet inletts för att alla 
länder, och i vissa fall regioner, ska godkänna avtalet för att det ska kunna träda 
i kraft. 

Avtalet med Kanada är viktigt för Sverige och svenska företag. Det ligger 
därför i svenskt intresse att avtalet genomförs så snabbt som det bara går. Trots 
det återfinns inte CETA-avtalet i den lista av propositioner som regeringen 
räknar med att lämna till riksdagen under 2017. Det är förvånande och väcker 
frågor om regeringen medvetet bromsar ett genomförande. Det är ju också känt 
att Miljöpartiet, och därmed regeringen, är splittrat i inställningen till 
handelsavtal med länder som Kanada och USA.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ann Linde:

 

När avser statsrådet och regeringen att lämna en proposition till riksdagen om 
ett godkännande av frihandelsavtalet mellan EU och Kanada?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-18
Besvaras senast
2017-01-25 kl. 11.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


